
Merhaba arkadaşlar, 
 

Bilindiği üzere son üç gündür Ülkemiz Ormanları, Akciğerlerimiz yanıp kavrulmakta 
ve bu durum hepimizi derinden üzmektedir. 
 

Bu üzüntülerimizi bir nebze gidermek ve yarınlarımıza yönelik umutlarımıza katkı 
sağlamak amacıyla öteden beri düşündüğümüz ancak salgın şartları nedeniyle ertelediğimiz 
Vakıflar Bankası Emeklileri Derneği Ormanını hızla oluşturmak için kısa sürede girişimlerde 
bulunup gerekli adımları atmayı planlıyoruz. 
 

Bu doğrultuda ve siz değerli üyelerimizin destekleriyle öncelikle Ankara’dan başlamak 
üzere ve imkânlarımız olursa Dernek şubelerimizin bulunduğu diğer illerde de Orman 
oluşturmaya var mıyız? 
 

Konuya ilişkin değerli görüşlerinizi bizlerle paylaşmanızı rica ediyoruz. 
 

Devam eden ve hepimizi derinden üzen, kahreden Orman yangınlarının en kısa sürede 
bitmesini ve bir daha bu tür acıların yaşanmaması dileriz. 
 

Saygılarımızla, 
Yönetim Kurulu Adına 

 


